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dekket ikke budsjettet lønnsutgiftene 
til de ansatte. Først nå i år etter at 
antallet ansatte er kraftig redusert, er 
instituttet i stand til å sette opp et bud-
sjett som går i balanse.

– Hvilke økonomiske beregninger 
og konsekvensanalyser ble gjort i for-
kant av sammenslåingen, Kari Tove 
Elvebakken?

– Sammenslåingen av de to fakulte-
tene hadde ikke økonomiske begrun-
nelser, men faglige. Det ble bevilget 
midler til å styrke fagfeltet odontologi, 
og Det medisinsk-odontologiske fakul-
tet har fått styrket sine økonomiske 
rammer flere ganger siden 2008.

– Det er lagt politiske føringer om en 
kompetanseheving innen tannhelse. 
Reduksjonen av staben ved Institutt 
for klinisk odontologi rammer spesia-
listutdanningen, hvor også lovpålagt 
forskning og PhD-utdanning på sikt 
blir skadelidende. Er det ikke universi-
tetsledelsens overordnede ansvar 
å sørge for at både lovpålagt og annen 
undervisning ikke blir skadelidende 
ved en omorganisering?

– Ansvaret for utdanningen og fors-
kningen er fakultetets. Det er universi-

tetets og Det medi-
sinsk-odontologiske 
fakultets ansvar 
å sørge for at utdan-
ningens kvalitet. 
Instituttene gis ram-
mer av fakultetene og 
er ansvarlige for sine 
utdanningsprogram-
mer. Samtidig har 
universitetets ledelse 
og styre det overord-
nede ansvaret. Derfor 
vurderer vi løpende 
hvordan disse forhol-
dene ivaretas.

– Hvis forhandlin-
gene med Hordaland 
fylkeskommune fører 
frem, kan man 
komme i en situasjon 
hvor det er fylkes-
kommunen som ansetter tannlegene 
ved Odontologisk klinikk. Nasjonalt 
organ for kvalitet i utdanningen 
(NOKUT) er kritiske til at fylkeskom-
munale tannleger skal stå for under-
visningen ved en universitetsutdan-
nelse, og universitetet kan komme 

i konflikt med Uni-
versitets- og høysko-
leloven § 12.4. Hva 
er din kommentar til 
at NOKUT er kritiske 
til en løsning hvor 
fylkeskommunen 
ansetter tannlegene 
ved Odontologisk 
klinikk?

– Det pågår for-
handlinger mellom 
universitetet og fyl-
keskommunen om 
driften av klinikken. 
Ansvaret for utdan-
ningen er og skal 
være universitetets. 
Resultatet av for-
handlingene skal 
legges fram for Uni-
versitetsstyret for 

endelig beslutning. Det er ikke aktuelt 
å legge fram forslag som ikke er faglig 
forsvarlige, avslutter Elvbakken.

Tone Elise Eng Galåen

Høringssaker på vei!

Oppfordring til lokalforeningene om
å avholde medlemsmøter
På representantskapet 2009 ble det tatt initiativ til å ned-
sette to arbeidsgrupper. Den ene gruppen fikk i oppdrag
å utrede ressursbruk og omfang ved innføring av obligatorisk
etterutdanning, og også utarbeide en rapport med konkrete
forslag som skal legges frem for representantskapet i novem-
ber 2011. Den andre gruppen skulle gjennomgå NTFs etiske
regler for tannleger og utarbeide et forslag til revidert regel-
verk som også skal fremlegges for neste representantskap.

Hovedstyret har fulgt opp initiativet fra representantskapet
og arbeidsgruppene er i gang med sitt arbeid. Før rapport og
forslag vedr. etterutdanning og revidert etisk regelverk blir
oversendt representantskapet vil disse bli sendt ut på høring

til NTFs lokalforeninger. Dette skjer i første halvdel av april.
Høringsfristen vil mest sannsynlig bli rett før 17. mai.

For at forslagene vedr. etterutdanning og etisk regelverk skal
være best mulig forankret hos NTFs medlemmer oppfordrer
arbeidsgruppene alle lokalforeningene – før høringsuttalelse
avgis – til å invitere til medlemsmøter der de to høringssa-
kene kan diskuteres. På Forum for tillitsvalgte som avholdes
31. mars–1. april vil begge sakene bli presentert slik at
lederne har fått et godt grunnlag for videre diskusjoner med
medlemmene og de lokale tillitsvalgte.

Det er viktig med debatt om disse forslagene!

Universitetsdirektør Kari Tove Elvebak-
ken understreker at ansvaret for utdan-
ning og forskning er fakultetets. Foto: J
K Wilhelmsen/UiB.
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